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 Referat bestyrelsesmøde 
 

Vedrørende: Afdeling   35 

Sted: Fælleshuset Rønnen 2 

Dato: 11-02-24 

Deltagere: Bestyrelsen: Hanne, Brian, Michael, Christian, Lone 
 
Fraværende: Morten, Mette 
 
ØsterBO: 
  

Fraværende: Morten 
Mette 

Dagsorden:  
1. Godkendelse af referat 
2. Nyt fra beboerne 
3. Nyt til inspektøren 
4. Kommende tiltag 

a. vedligeholdelser 
b. Renoveringer 
c. Arrangementer 
d. møder 

5. Eventuelt. 
 

Pkt. 1: Godkendelse af referat 
Der var ikke noget referat.  

Pkt. 2: Nyt fra beboerne 

Pkt. 3: Nyt til/fra inspektøren 
Bestyrelsen vil gerne briefes, når der er nyt i projektet med udskiftning af 
terassedøre. 
 

Pkt. 4:  Kommende tiltag 
a. Vedligeholdelser 

Bestyrelsen synes det er en rigtig god ide, at andre kan anvende dørene 
fra fraflytningslejlighederne, og vi får besked på, hvor de kan hentes.  
Skønt der males i hvide farver og der kommer nye hvide døre i 
fraflytningslejlighederne. Vi andre må gerne male vores, med accept fra 
Inspektøren. 
Vi fik kastet et par andre ideer op til, at vores lejligheder i afdelingen kan  
forblive attraktive at bo i. Dette vender vi tilbage med. 
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b. Idè Bank: Der kom flere forslag på gode tiltag på bordet som vi skal 
arbejde med og vender tilbage med.  

 
c. Møder: Der er fastlagt møder for bestyrelsen frem til januar 2025 

 

Pkt. 5: Eventuelt. 
Da farten stadig er høj, arbejder vi med forskellige tiltag til at nedbringe den. 
Børnene skal snart ud at lege, cykle, spille bold mm og det skal være et trygt 
sted de kan færdes. Vi har alle et ansvar for at passe på dem. HUSK FARTEN ER 
15 KM I TIMEN I OMRÅDET. 
Lone skriver til Vejle kommune, Sundplejen samt Luksusplejen og henstiller, at 
de informerer personalet, som kører i området om at sænke farten til 15 km i 
timen. 

 Tak for godt arbejde        

 


